
Beretning HOG’s generalforsamling 2022. 
 
Det har været 2 meget besværlige år pga. Coronaen. Det har 
hele vejen været bestyrelsens tilgang at tilbyde medlemmerne 
så megen gymnastik og cykling, som muligt. Men det skulle 
være i ansvarlige rammer. Vore medlemmer har i høj grad være 
en udsat gruppe. 
 
I sommeren 21 var vi sikker på, at nu havde vi nok fået normale 
tilstande igen. Vi begyndte sæsonen næsten helt normalt, kun 
med beskeden om at passe på sig selv og hinanden. Men så kom 
den nye variant, og vi lukkede en uge før beregnet i december 
2021, ligesom vi startede en uge senere her i 2022. 
 
Nedlukningen har også betydet, at vi ikke har kunnet afvikle 
sociale arrangementer som ferieture, gåture og diverse 
frokoster. Selv julefrokosten i 2021 måtte vi aflyse. Dog har vi i 
efteråret 2021 afviklet 3 fantastiske ture i samarbejde med 
Kirken i Hinnerup, Ældresagen og FOF. Turene var målrettet 
dem, der havde være ensomme under Coronaen. Turene var 
støttet af Kulturministeriet. 
 
Karl Åge Madsen fortalte om Hinnerup, mens vi gik tur rundt i 
byen. Næste tur gik til Høj Stene, hvor Ole Knudsen (tilknyttet 
Moesgaard) fortalte om Pramdragerne og deres hårde liv. 
Ligeledes fortalte han meget levende om Skibssætningen Høj 
Stene. 
 
Sidste tur gik til Gl. Estrup. Her fortalte 3 guider om slottet og 
dets ejere.  
 
Mere end 150 medlemmer tilmeldte sig turene. En del meldte 
sig tillige til turene arrangeret af vore samarbejdspartnere. 



I forbindelse med disse arrangementer er der blevet et lille 
underskud og senioridræts andel er på 3.500 kr. i 2021, ligesom 
vi forventer en mindre efterregning her i 2022.  
 
Billeder fra disse og mange andre ture findes på vores 
hjemmeside. 
 
I bestyrelsen har vi bestræbt os på at informere medlemmerne 
så meget som muligt om gymnastikken under Coronaen, for 
uvished giver frustrationer. Så vi håber, at medlemmerne føler 
sig informeret. 
 
Undervejs i 20-21 har Torben Schach Møller valgt at træde ud af 
bestyrelsen.  
 
Heldigvis var vi så heldige at, Søren Eriksen ville træde til, som 
konsulent, på it -området.  
 
Vi har her i sæsonen 21-22 forsøgt at lave sæsonen længere 
efter ønske fra flere af medlemmerne. Vi vil se på, hvor mange 
der møder op når sæsonen går på hæld.  
 
Vi har været udfordret på instruktørområdet pga. sygdom. Hele 
tre af vores instruktører har været ramt. Men vi har fået alle 
hold til at køre. 
 
Kontingent i sæson 22-23 uændret. 
 
I år – 2022 - har senioridræt 25års jubilæum, det skal fejres d. 
20. maj. 
 
Kirsten Høeg 
 


